



Styrelsemöte #3

3/3-2025, Tid 17.15 , Plats: Föreningsrummet

1§ Mötets öppnande

2§ Mötesformalia

a. Fastställande av röstlängd

- i. **Förslag till beslut:** fastställa röstlängden till 6

b. Val av mötessekreterare

- i. **Förslag till beslut:** att välja Wilma Carlén till mötesjusterare

c. Val av justerare tillika rösträknare

- i. **Förslag till beslut:** att välja Agnes Karlsson till justerare tillika rösträknare

d. Godkännande av dagordningen

- i. **Förslag till beslut:** att godkänna dagordningen utan justeringar

3§ Ordförande

- Stadgeändring

Anton går igenom stadgeändringar, vi godkänner stadgeändringen

Förslag på ny medlemsavgift till årsmötet: 50 kr

- Verksamhetsbidrag P-Riks

Ansökan inför höstterminen, projekt som vi vill göra?

Förslag att vi ska skicka ut informationen till utskotten- att de får komma med idéer.

Samordnare skickar ut till utskotten

- Samhällvetarbalen

Vi har blivit anmodade- 3 e maj 950 kr baspris, vill vi gå? Vi har till 10e mars att anmäla oss

- + Vi har fått från AF att det är dags att återregistrera våra medlemmar

4§ Vice ordförande

- Trygghetspolicy

Agnes har gjort ett utkast, ska göra klart under veckan och skicka ut det i nästa vecka.

Vi ska lägga till mobbning och att vi vill att alla ska känna sig välkomna och inkluderande

Ändra gruppkontrakt- alla som är förtroendevalda ska följa styrdokument- samordnare ordnar detta

- Ordensband

Agnes och Hanna har eftersökt ordensband innan vår bal

160cm på kvinna 40 cm på man

50 m- 49 kr/ m + startavgift på 250kr = 2700kr



→ vi beställer 50 meter, och de ska komma innan balen

- Trygghetsutbildning / novisch

Fråga om kontrakt från novisch - gruppkontrakt, vi måste ha två kontrakt var till varje medlem som skriver under

5§ Ekonomiansvarig

- PU-mall

Tidigare har det varit att alla PU- mallar har legat kvar (personnummer och bankkonton)

Vi ska ta bort alla, men vi ska ändra tillvägagångssättet.

Vi utreder frågan vidare

- Bidrag P-riks

Har redan tagits upp

- Presentation av budget

Linnea ska hålla en presentation av budget på årsmötet- visar budgeten för oss

6§ Sekreterare

- Uppdaterade rutiner kring personligt utlägg (informera utskotten)
- Kolla igenom drive

7§ Social samordnare

- Banderoll

Vi har en pull upp- med PiLs namn, men bad dem skriva till Fredrik

8§ Karriärssamordnare

- Kan PiL hålla i ett evenemang för masterstudenterna som kommer? (Utbildning)
- Ska vi bjuda in Britt-Marie och Fredrik till ett möte så att de kan få alla sina frågor besvarade?
- Hur många blir antagna till mastern? Finns det ett intresse för PiL att engagera sig i det nya masterprogrammet? (Utbildning)

De lägger sig väldigt mycket i vårt arbete, ska vi låta dem säga till?

Vi kan tänka oss ha ett masterutskott i PiL, vi kan starta masterkommittén under hösten och känna av efterfrågan. Vi kan planera ett litet mingel i början av terminen, och presentera oss och informera något om Lund.

Anton pratar med Fredrik om detta, så slipper utbildning ta den diskussionen



9§ Ledamot

-

10§ Kommunikationssamordnare

-

11§ Övriga frågor

12§ Kommande aktiviteter

- Årsmöte den 11:e mars kl 18.00 i Athen, AF-borgen

13§ Fastställande av nästkommande styrelsemöte

- Förslag: onsdag 2e april 16.30 + AW efteråt

14§ Mötets avslutande